
Janusz Dgbczyfski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

l1
15? C{. t r;, .1,v },#f

Interpelacje

Wloelawek 09.06.2020 r.
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l. Proszg o naprawienie schod6w przy drodze Krzyla Pornnika Jerzego

Popieluszki na wloclawskiej zaparze. Od czasu do czasu warto posprzQtai

ptasie odchody z lawek na alejce prowadzqcej do pornnika. Ponadto na

parkingu umieiscowionyrn na zaporze s4 dwie tablice, jedna wyblakia

calkowicie, druga jesr ledwo widoczna z logiem Wioc{awskiej Int'crrmacji

Turystycznej. Warto zadbac o to szczegdlne miejsce tak licznie Odwiedzane

pyzezmieszkaicow nie tylko naszego miasta-

t. ProszE n posadowienie tabticzek z nazwami rond, oraz skrry2owari z wyspQ

centraln4 we Wlociawku. Jako przyktad podajg brak oznakowania ronda

,,solidamo$ci" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torufiskiej, Wyszyriskiego i

Wienieckiej.
3. Proszg o wymiang pc*amanych ptytek chodnikolvych na ulicy Jagieloriskiej,

pomiEdry ul..Sw. Antoniego i Chmielnq.
4. Mieszkaricy Sr6dmie$cia skarZ4 sig na stan lawek. W poblizu hali PSS

,,Spolem" na Zielonym Rynku. tawki wymagajq pomalowania czE$ci

drewnianych. Przed Urzgdem Miasta lawki s4 notorycatie zabrudzone ptasimi

odchodami i wymagajq umycia.
ProszE o likwidacjg licznych wybojow w jezdni ulicy MielEciriskiej na odcinku
od ul. Skrajnej do ul. Brzezinowej.
Mieszkat'rcy ul. Zbikowej: proszQ o jej utwardzenie, oraz poloienie dywanika
asfaltowego na jej nawierzchni.

7. ProszE o likwidacjE ubytkow i wyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, na

odcinku od ul. Szkolnei do ul. KoScielnej.
8. Starsi mieszkaricy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne prosz4 o likwidacjg

dwoch wypiEtrzen ehodnika w ulicy Parkowej pomigdzy ul" Ko$cielnq, a ul.
Paralial n4 spi:wodnwanego przez, korzenie pcbl i skich drzew. Niewie lk irn

koszJem mozna Q niedogodno$c usun4i.
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duzym zaniepokojeniem przyj4tem odpowiedzi pana prezydenta na mbje

interpelacje z dnia W.A5.2020, dotyczqce remontu jezdni ulicy Ytockie} Z
iedzi u4ynika, 2e w poprzedniej kadencji rernont duzego odcinka tej

nie byl objgry gwarancjq wykonawcy. Wbbec powyZszego pytam, czy

ie rernonty drog sq objgte gwarancj4 wykonawcy na ewentualn4 naprawq

konania
Mieszkancy rniasta korzystajqcy z urok6w parku Lokietka sq zbulwersowani

zdewastowanymi pl:zeziu"it"ti lawkami i proszq o ich naprawienie.

Z powaianiem

Jrnssz Dgbry**iw


